
Foment, d«acord a treure el tram de Bianya de la variant

d«Olot

Els alcaldes d'Olot i Bianya, un regidor, el president del Consell i t�cnics

van anar a Foment

Els pol�tics de la Garrotxa i t�cnics a l«entrada del

Ministeri.

OLOT | DDG

"Doncs ha anat prou b� -va valorar Josep Maria Corominas (alcalde

d'Olot per CiU)-. Entenen la necessitat de deslligar el pas per la Vall

de Bianya de la Variant d'Olot. I els hem explicat la urg�ncia

d'aquesta infraestructura per tota la comarca". Corominas va fer la

valoraci� poc despr�s de sor tir de la reuni� que van mantenir, ahir,

amb el secretari general d'Infraestructures del Govern Espanyol,

Manuel Ni�o.

Corominas va entrar-hi acompanyat de Joan Espona (president del Consell Comarcal), Santi Reixach (alcalde de

la Vall de Bianya per CiU), Miquel Ëngel Zarza (regidor d'Urbanisme d'Olot per CiU) i t�cnics en comunicacions de

la Generalitat.

"Sens dubte -va opinar Corominas- la imatge d'unitat del territori que hem donat i la complicitat de la Generalitat

ens ajuda".

A par t d'entendre la necessitat de separar l'enlla� amb la N-260 de la circumvalálaci� d'Olot, Foment no va emetre

cap comprom�s. Ni va fer cap consideraci� sobre el t�nel de l'Hostal del Sol.

A par tir de la reuni� amb Ni�o, el seg�ent pas de Corominas ser� demanar al Parc Natural de la Garrotxa que

presenti les seves alálegacions amb celeritat. La intenci� �s que les posicions estiguin clares per aix� evitar

retards.
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